
 Zápis z jednání Komise pro mládež, sport a volný čas 
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: Mgr. Jiří Maděra, Martin Drápalík, MUDr. Václav Peňáz, Ing. Petr Nepustil, Šimon
Mareček, Jiří Plocek, Ing. Josef Kuchta, Ing. Pavel Kubický
Omluven: Lubomír Buchta

Datum jednání: 27.2.2024

Garant RM: Michal Šmarda

Předsedou navrhovaný program: 

1. Zahájení

2. Požadavky RM/pověřeného člena RM

- zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a projektů : sportovní 
veřejnosti (zvláště mládeže), významné výkony, akce mimořádného významu

3. Vlastní iniciativní náměty z komise 

a) upřesnění metodiky Ocenění významných počin a osobností v oblasti sportu a tělovýchovy

b) aktualizace a příprava grantů pro rok 2025

1.  Zahájení 
Předseda  komise  přivítal  všechny přítomné,  omluvil  omluvil  nepřítomného člena  komise,
který se nemohl jednání zúčastnit a zahájil jednání komise. 
Předseda komise se členů dotázal, zda mají  nějaký návrh na doplnění programu. Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. 

Členové komise schvalují následující program jednání:

1. Zahájení

2. Požadavky RM/pověřeného člena RM

- zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a projektů : sportovní 
veřejnosti (zvláště mládeže), významné výkony, akce mimořádného významu

3. Vlastní iniciativní náměty z komise 

a) upřesnění metodiky Ocenění významných počin a osobností v oblasti sportu a tělovýchovy

b) aktualizace a příprava grantů pro rok 2025

Hlasování:  PRO:8   PROTI:0   ZDRŽEL  SE:0   OMLUVEN:1   NEHLASOVAL:0
schváleno



2. Požadavky RM/pověřeného člena RM
- zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a projektů : sportovní 
veřejnosti (zvláště mládeže), významné výkony, akce mimořádného významu

Členové komise diskutovali o možném mechanismu, jak oddělit různé typy projektů s ohle-
dem na grantovou politiku města. U některých navrhnout uvolnění prostředků přímo z roz-
počtu města. Předseda komise požádal, aby členům byla poskytnuta informace, komu a kolik
bylo poskytnuto městských dotací v dotačním titulu na podporu mimořádných počinů. 

Mgr. Klapačová zašle tuto informaci členům komise společně s výzvami k předkládání žádos-
tí na podporu v oblasti sportu a volného času pro rok 2024.

Usnesení: 

S ohledem na přípravu jednotlivých členů komise k tomuto tématu, bude diskuze pokračovat
na příštím jednání komise dne 14.5.2024.

Hlasování:  PRO:8   PROTI:0   ZDRŽEL  SE:0   OMLUVEN:1   NEHLASOVAL:0
schváleno

3. Vlastní iniciativní náměty z komise 
a) upřesnění metodiky Ocenění významných počinů a osobností v oblasti sportu a tě-
lovýchovy

Členové komise po prostudování Metodiky Rady města Nové Město na Moravě pro ocenění 
významných počinů a osobností v oblasti sportu a tělovýchovy nemají k této metodice připo-
mínek. 

Jelikož vyhlašovatelem ocenění je Komise pro mládež, sport a volný čas, tímto žádá odbor
ŠKSV o vyhlášení v 04/2024 v periodiku Novoměstsko, na sociálních sítích, webových strán-
kách města a dále žádá zapisovatelku komise o zaslání vyhlášení jednotlivým organizacím z
oblasti sportu a tělovýchovy. 

Usnesení: 

Komise pro mládež, sport a volný čas vyhlašuje Ocenění významných počin a osobností v ob-
lasti sportu a tělovýchovy za dosažení významného úspěchu či počinu za rok 2023, a to v
těchto kategoriích:

a) jednotlivec v kategorii žák, junior, dospělý

b) kolektiv v kategorii žáci, junioři, dospělí

c) za dlouholetou úspěšnou trenérskou činnost

d) významným osobnostem, které zasvětily svou práci podpoře, rozvoji a propagaci oblasti
sportu a tělovýchovy



Hlasování:  PRO:8   PROTI:0   ZDRŽEL  SE:0   OMLUVEN:1   NEHLASOVAL:0
schváleno

b) aktualizace a příprava grantů pro rok 2025

Tento bod přímo souvisí s požadavky RM/pověřeného člena RM, viz výše. Byl diskutován a 

bude opětovně projednán na příštím jednání komise dne 14.5.2024.

4. Diskuze
Členové komise vyslovují pochvalu organizátorům proběhlého MS v biatlonu.

Poděkování za najíždění lyžařských tras pro veřejnost a připojení se k názoru, že je třeba 
upravovat průjezdnost i v letních měsících. Doporučení komise k získávání či směně dalších 
pozemků dotčených najížděním lyžařských tras či v letních měsících pěších tras a cyklotras.

Příští jednání komise proběhne dne 14.5.2024 v 16.00 hod. v zasedací místnosti MěÚ.

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná
rozhodnutí rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 29.2.2024
Zapsala: Mgr. Lenka Klapačová, v.r.
Schválil: Mgr. Jiří Maděra v.r., předseda komise


